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Amadíssims enemics...
Em comentava un distingit ciutadà de Manresa que davant la pre-

gunta de “Com et va?” sempre responia amb un enèrgic “Molt bé!” i
tot seguit afegia: “Així animo als amics i faig fotre als qui em volen
mal”.

La classe política cada cop més fa ús de la dissimulació honesta
per suavitzar allò que no pot ser o per minimitzar allò que no va tan
bé. I això passa sense distinció d'ideologies. Aquest és un recurs
intel.ligent que quan s'en fa abús provoca una absoluta manca de
credibilitat. Però també és cert que la política és una cursa de fons
plena d'obstacles i gairebé sempre el millor és simplement el que
acaba la cursa més sencer. Ens falta valentia per admetre crisis,
derrotes i diferències de tota mena. Massa sovint ens falta coratge
per reconèixer el que és evident. La gestió del NO és una de les grans
virtuts d'un bon lideratge. Quan ja no es pot dir NO el SÍ no té cap
valor.

Fa uns anys Zapatero va guanyar el congrés d'un PSOE dividit en
el moment que va exclamar: “No estem tan malament!”. Això és el
que volien sentir els seus... Llavors els adversaris polítics coincidiren
a desprestigiar Zapatero tot acusant-lo de tou, de manca de força, de
ser poc punyent... Fins i tot una part important del partit i de l'elec-
torat socialista acabà creient allò que feien córrer els adversaris polí-
tics... El temps suma raons, demostra certeses i arracona els comen-
taris sense fonament. És llavors quan Zapatero guanyà de veritat
entre els seus i arreu. Avui ningú discuteix el seu lideratge.

Aquest diumenge, en acabar el congrés del PSOE, Zapatero afir-
mava amb un satisfet somriure: “els socialistes estan bastant bé...”.
El temps dirà si president i país coincideixen una vegada més. 

“Ser presidente del Partido Popular 
de Catalunya no es difícil. 

Lo que es difícil es ser alcalde Pontons”
Daniel Cirera, expresident del PPC, durant el congrés del partit celebrat aquest cap de

setmana i pronunciat en el seu discurs de comiat del càrrec.

MÉS ENLLÀ DE LA VILA. Per CARLES ESTEVE

LA FRASE

LA COLUMNA. Per C.A. JORDANA

ARA FA UN ANY ERA NOTÍCIA...

Per C.Esteve
M’ha agradat l’èxit novament

del Vijazz, tant en l’apartat musical
com el de mostra de vins.  Cal
seguir avançant per assolir l’ex-
cel·lència. No m'ha agradat
l’absència de sanitaris públics a la
zona de degustació, la manca
d’una oferta gastronòmica per
anar fent coixí i l’absència d’al-
guns cellers que no van acudir a la
cita. Tot i això felicitats a l’organit-
zació i encoratjar-vos a millorar,
que tot just són dues edicions.  

M’ha agradat la ubicació de la
mostra del Vijazz a la rambla
Nostra Senyora. Els vilafranquins
estem redescobrint l’altra rambla
amb els esdeveniments que s’hi
celebren i a mercè de les obres de
l’aparcament de la Rambla. No
m’agraden els que defensen que
tot és inamovible, que no es pot
tocar res, que no cal fer canvis.

M'ha agradat sempre el
tarannà progre (respectuós en la
seva fe) de mossèn Xavier
Aymerich. Homes com ell fan que
(els que malgrat no comulguem
per absència de fe) ens sentim a
prop del missatge solidari i de pau
del cristianisme. No m’ha agradat
l’anunci del seu trasllat, però l’ofi-
ci i la disciplina interna de l’esglé-
sia tenen aquestes coses. Tant
sols em queda que desitjar-li(te)
molta sort i a veure si el seu (teu)
exemple i manera de fer s'estén
entre la cúria. Per cert dissabte
vaig anar a la boda de la Rosa i
l’Oriol i mossèn Jaume Berdoy
també transmet aquesta proximi-
tat tant necessària.

Per cert em va agradar la boda
i tota la festa. El que no em van
agradar van ser les proves de so
del Vijjazz que ressonaven dins
l’església durant el casament,
podrien haver esperat 30 minuts.

M’HA AGRADAT...

7DIES nº99 - 10/07/2008 Ara fa un any destacàvem en
portada l’acord al que havien arri-
bat CiU i PSC per encapçalar un
govern d’unitat i repartir-se la
presidència del Consell
Comarcal. Cisco Olivella (CiU)
presidirà l’ens fins el 2009 i lla-
vors agafarà el relleu Jordi Girona
(PSC) fins a final de legislatura.

En portada apareixia la façana
dels nous Jutjats que obririen les
seves portes la setmana següent.
La construcció de dos nous ponts
per creuar les vies també era notí-
cia, el pas elevat ja obert darrera
l’Esclat i el de vehicles encara per
connectar a la xarxa viaria a a
zona de les Bassetes. 

La valoració del Vijazz es
quantificava en 23.000 consumi-
cions venudes en tres dies.

Als esports apareixia l’equip
de bàsquet del 7DIES, guanyador
de les 24 Hores disputades a
Vilafranca. A l’apartat casteller
també apareixia la primera triple-
ta verda aconseguida igual que
aquest any a Vic.

CiU i PSC anunciaven
l’acord de govern i la
presidència compartida
al Consell Comarcal

Laporta ja no seria alcalde
El resultat del Vot de censura a la junta directiva del FC Barcelona

ha provocat una situació que en el món de la política és impossible,
que el capdavanter d’un projecte perduri malgrat rebre la censura de
més de la meitat dels convocats a valorar la seva tasca. Joan Laporta,
censurat pel 60,6% dels votants, pot permetre’s el luxe de seguir
governant malgrat estar desautoritzat per una majoria sobrada. En el
món polític les mocions les voten els representats escollits democrà-
ticament i amb una majoria a favor ja prosperen. Els estatuts del
Barça tenen estipulat que ha de ser una majoria “qualificada” (2/3
dels votants) els que poden obligar al president i a la seva junta
directiva a plegar. Una mesura que en política tant sols s’empra per
exemple per aprovar canvis a la pròpia Constitució Espanyola i que
de moment no ha tingut el consens suficient per tocar ni una coma. 

Si Laporta fos alcalde d’un hipotètic món barcelonista avui ja no
tindria la “bara de mando”. És clar que si tingués un mínim de ver-
gonya tampoc presidiria el Barça tot i que l’emparin els estatus del
club. Que el 60% dels socis que van acudir a les urnes et diguin que
no confien en tu és suficient com per marxar cap a casa, com a
mínim és el que em dicta el sentit comú. El del “loro” deu pensar que
“no estan tant malament” a Can Barça ni són tant dolents els resul-
tats del Vot de censura. Ara qui és “l’embaucador” i causant d’aquest
despropòsit?. Laporta, promotor d’una moció de censura contra
Josep Lluís Nuñez, va demanar l’any 1998 a l’expresident que aban-
donés el càrrec si la censura arribava al 40%. Una vegada més queda
en evidència amb els prop de 24.000 vots de càstig que ha rebut. 

No sé com una entitat com el Barça pot tenir uns estatuts que
puguin mantenir en el càrrec a un home que la majoria no vol. En el
món de la política estan exposats a aquesta consideració els nostres
governants, ara bé tant sols cal la meitat més u dels electes. Si fos
necessari el 66,6% de l’oposició per fer caure un mandatari la qües-
tió seria una altra. Potser tots plegats ens passem tres pobles a l’ho-
ra de donar tant de relleu a la presidència del Barça però el que ha
passat no ajuda a la comprensió del dret democràtic.

EL BARÒMETRE DE LA DESINFORMACIÓ. EDITORIAL

No us enganyeu companys
La darrera onada del Baròmetre torna a fuetejar als mitjans de comunicació locals com un tsunami. És

clar però que hi ha qui la manca de fiabilitat a nivell local d’aquest instrument pervers el posa “catxondo”.
Una vegada més hem d’insistir que l’estudi de consum de productes culturals potser pot tenir un raona-

ment científic a nivell nacional però no es pot extrapolar a nivell comarcal de forma fiable i menys a nivell
local. L’univers enquestat no respon a criteris demogràfics si no atzarosos dins d’una comarca, i per tant
no té cap mena de traducció de resultats a nivell local. Malgrat això els “companys” més ben situats en els
resultats capritxosos del Baròmetre treuen pit d’uns resultats que amaguen les vergonyes de tots. Pel que
fa al 7DIES hem de dir que per primer cop surt reflectit en la recent onada i curiosament ho fa amb un gua-
risme idèntic al de la seva tirada, curiós si més no. Només faltaria que el setmanari tingués menys lectors
que no pas persones l’han recollit al punt de distribució (donant fe que la gairebé totalitat del 7DIES s’ex-
haureix cada setmana). Per contra, El 3 de Vuit assoleix un insòlit resultat que multiplica la seva tirada (no
les vendes reals) per cinc, esdevenint un fenomen gairebé mundial i digne d’un programa del National
Geographic. Siguem seriosos, no presumim d’unes dades que cauen pel seu propi pes. I si la Fura està con-
tenta amb menys de dos lectors per exemplar distribuït... vosaltres mateixos però us enganyeu companys. 
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